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De meerderheid van de leden is aanwezig.  

 

1. Bestuurszaken 

a. Stand van zaken voorzitterschap 

Bij zijn aantreden als interim-voorzitter heeft Dick de Leeuw aangekondigd dat hij de 

functie maximaal 1 jaar zal vervullen en dat het bestuur direct aan de slag zou gaan 

met het vinden van een definitieve invulling van deze rol. Het goede nieuws is dat 

iemand bereid is  gevonden het voorzitterschap vanaf volgend kalenderjaar te 

bekleden. Het bestuur is daar heel blij mee. Het is Marleen Claassen. Zij zal bij de 

volgende ALV in januari 2025 aantreden.  

De leden gaan met applaus akkoord. Marleen gaat na de zomer al meedraaien 

met het bestuur.  

 

b. Bestuurssamenstelling  

De voorzitter heeft in de weken na zijn verkiezing gesprekken gevoerd met alle 

bestuursleden. Daarbij bleek dat Cock Hazeu zijn animo voor het bestuur niet zo 

groot meer was. Daarom is het bestuur op zoek gegaan naar een oplossing en stelt 

nu de volgende tussentijdse wijzigingen voor in de bestuurssamenstelling: 

• Cock Hazeu treedt uit het bestuur en stopt als secretaris. Cock is met vakantie. Hij 

was bijna 2½ jaar secretaris, de voorzitter dankt hem voor zijn inzet.  

• Nelleke van der Lee is bereid zijn taak over te nemen en stopt als penningmeester. 

Voorstel 1 is om Nelleke te benoemen tot secretaris. 

• Marinus Hom is bereid de functie van penningmeester op zich te nemen. Voorstel 

2 is om Marinus te benoemen tot penningmeester. 

 

De vergadering dechargeert Cock als secretaris en Nelleke als penningmeester en 

gaat akkoord met de benoeming van Nelleke en Marinus als resp. secretaris en 

penningmeester. 

 

2. Uitkomsten en gevolgen van de gehouden ledenenquête  

Het onderzoek is geslaagd te noemen. Dank aan ieder die de moeite heeft 

genomen de enquête in te vullen. Het resultaat mag er zijn: 

1. Er zijn nieuwe bestuursleden gevonden. 

2. Er is belangstelling voor de cursus arbitrage en/of wedstrijdleiding. 

3. Jenny Omvlee gaat haar taken delen en deels overdragen 

4. Meer dan 10 leden zijn bereid om bardiensten te doen. Yvonne van den Berg 

wordt barcoördinator. 

Ook voor andere taken zoals klaarzetten, opruimen, en dupliceren etc. zijn 

vrijwilligers gevonden. 

 

3. Rondvraag 

Siebe Auwerda (voorzitter TC) zet kort uiteen hoe in juni viertallenbridge gespeeld 

wordt. 
 


